
Dňa 10.2.2015 sa na Stavebnej fakulte STU v Bratislave uskutočnila konferencia Univerzitnej 

odborovej organizácie STU v Bratislave, ktorú organizoval výbor UOO STU v Bratislave. 

Na rokovaní konferencie UOO STU v Bratislave sa zúčastnili za OZPŠaV predseda Ing. Pavel Ondek, 

za  združenie VŠaPRO predseda doc. Ing. Miroslav Habán, PhD., za vedenie STU v Bratislave rektor 

prof. Ing. Robert Redhammer, PhD. a prorektor prof. Ing. Marián Peciar, PhD.. Ďalej sa rokovania 

zúčastnili aj prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., dekan SVF, ktorý na začiatku rokovania pozdravil 

delegátov a predstavil fakultu, na ktorej sa konalo rokovanie. Rokovania sa zúčastnili tiež zástupcovia 

partnerských odborových organizácii – doc. RNDr. Blažej Pandula, CSc., predseda Rady Základných 

organizácii pri TU Košice a MUDr. Alexander Kurtanský, predseda Rady predsedov ZO pri UK 

Bratislava. 

Počas rokovania konferencie UOO STU v Bratislave sa predsedajúci Ing. Miloslav Štujber 

dlhoročným funkcionárom odborových organizácií na fakultách STU poďakoval za ich prácu 

a predseda združenia VŠaPRO M. Habán im odovzdal ďakovné listy združenia VŠaPRO. Ocenení boli 

títo pracovníci - J. Furdík (FA), B. Vlačikyová (FEI), B. Papánková (FCHPT), I. Součková (SjF),J. 

Talostanová (SvF). 

Predsedníčka UOO A. Ujhelyiová predniesla správu o plnení rozhodnutí minulej konferencie 

UOO STU a o činnosti výboru UOO STU za rok 2014. Na záver svojho vystúpenia prezentovala 

Návrh programových cieľov UOO STU na rok 2015. Zároveň bola podpredsedníčkou a hospodárkou 

výboru UOO STU prednesená aj Správa o hospodárení UOO za rok 2014 a návrh rozpočtu na rok 

2015. 

Rokovanie konferencie pozdravili aj hostia konferencie. Rektor STU v Bratislave prof. Ing. 

Robert Redhammer, PhD., ktorý sa vo svojom príspevku sa zameral na zhodnotenie situácie 

s metodikou rozdelenia financií z MŠ na jednotlivé VŠ. Poďakoval predstaviteľom OZ PŠaV za ich 

prácu pri navyšovaní rozpočtu pre kapitolu školstva, pod ktorú spadajú aj VVŠ. Vo svojom príspevku 

sa zmienil i o pripravovanej kolektívnej zmluve ako aj o ich nových návrhoch. Predseda OZ PŠaV P. 

Ondek vyzdvihol dobrú spoluprácu UOO s vedením univerzity, opísal činnosť OZ PŠaV v poslednom 

čase súvisiacu so stavom slovenského školstva, porovnal rozpočet z roku 2014 s rozpočtom na rok 

2015 a spomenul niektoré dôležité bodu z Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa. Podpredseda OZ 

PŠaV a predseda Združenia vysokých škôl a priamo riadených organizácií OZPŠaV M. Habán 

vyzdvihol aktívnosť UOO na STU, ktorej absolventi majú jednu z najvyšších pravdepodobnosti 

uplatnenia v praxi. Hovoril o priemerných platoch v národnom hospodárstve a v oblasti vysokého 

školstva. Bude sa spolu so zamestnávateľmi snažiť o kvalitné a presné popisy kvalifikácií, ktoré by 

zodpovedali požiadavkám pre výkon určitého povolania na trhu práce. 

So svojimi diskusnými príspevkami  vystúpili aj predseda Rady ZO na TU Košice B. Pandula 

a predseda Rady predsedov ZO na UK A. Kurtanský. 

Konferencia UO STU schválila predložené materiály, uložila výboru UOO STU mandát na 

uzatvorenie KZ na rok 2015 a na plnenie Programových cieľov UOO na STU v Bratislave. 
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